
Prihodnost
se bliža

Včasih je bilo lahko pisati uvodnike ob
dnevu mladosti. Pesem Lepo je v naši domo-
vini biti mlad si nekoliko predelal in spodbudne
misli so bile tu. Danes si z rimano evforijo kaj-
pak ne moremo veliko pomagati. Življenje je
preveč zapleteno in trdo, da bi se ga bilo dalo
odpraviti z nekaj frazami. Zlasti jih je težko po-
svečati mladim, ki se še kako zavedajo, da je
lepa in brezskrbna mladost veliko bolj kot z be-
sedahii povezana z neizprosnimi gospodar-
skimi razmerami. Pa z izobraževanjem. fn pa
temeljitem ter dobfem izobraževanju z zapo-
slovanjem...

Prihodnostje v rokah mladih. Resje, todato
je biološka zakonitost, na katero »politično« ne
moremo dosti vplivati in tudi ni odvisna od volje
starejših (razen pri zavlačevanju pretoka mla-
dih, svežih kadrov na odgovorna mesta). In

kakšno prihodnost mi ponujamo mlademu
rodu?

Za zdaj ni videti posebno rožnata. Slikovito
je o njej spregovoril tudi Jože Smole, predsed-
nik MK ZKS na slovesnosti ob 28. pohodu po
poteh partizanske Ljubljane. Če nočemo pre-
spati tehnološke revolucije, moramo storiti
vse, da bodo mladi prišli do mikro računalni-
kov, je med drugim dejal.

Seveda je to le drobec, toda pomemben
drobecprihodnosti. Včasu, ko se otepamo ve-
likih dolgov in odvisnosti od tujega znanja, bi
morali hitreje doumevati, da bodo morali
nekoč naši otroci spet kupovati (računalniško)
znanje od svojih tujih vrstnikov, ki se ponekod
že v otroških vrtcih igrajo s kompjuterji, pri nas
pa bi brez črne borze računalniškemu opi-
smenjevanju bolj trda predla.

Storili moramo vse... Storimo vsaj nekaj!


